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Zadeva: vprašanja in pobude                                                                                                                                     

 

 

V skladu z 97. členom Poslovnika MOL,  zastavljam županu ter pristojnim službam sledeča 

svetniška vprašanja: 

 
Na uradu za nadzor nad tujim premoženjem pri ameriškem ministrstvu za finance so pred nedavnim 

sprejeli dodatne ukrepe, ki so vključili "ključne sodelavce mreže Mihaela Karnerja, mogočne in 

trdožive mednarodne organizacije za trgovanje s steroidi", kot so zapisali odgovorni. S tem so po 

njihovem izkazali svojo zavezo v "boju proti mogočnim organizacijam za trgovanje z mamili in proti 

njihovim mrežam za pranje denarja". Miha Karner naj bi s steroidi doslej zaslužil 50 milijonov 

dolarjev, njegova organizacija pa ima najmanj 14 podjetij, med drugim v Sloveniji, Panami, 

Gibraltarju, Liechtensteinu, Dominikanski republiki, Belizeju in na Sejšelih. V ZDA menijo, da gre v 

tem primeru za kriminalno organizacijo. 

 

Nepremičninski projekt Mihaela Karnerja na območju Viškega gozdička, kljub temu da stoji na 

poplavnem območju, je eden izmed tistih projektov, za katere ste g. župan ob nastopu novega 

mandata napovedali, da ga kljub nedokončanju v prejšnjem mandatu prenašate v ta mandat. 

 

V prejšnjem mandatu ste g. župan aktivno podpirali ta projekt, čeprav za njim stoji domnevno sporna 

oseba. 

 

 Zakaj ga podpirate še naprej? 

 

 Kolikokrat ste se vi osebno ali kdor koli iz MOL z g. Karnerjem oziroma katerim koli 

drugim predstavnikom podjetij Velinvestment, Nipl, Merideis International 

Investments, Sagex Investment Group sestali od 1.1.2014 do danes? 

 

 Ali ste g. Karnerju oziroma komu iz njegovega kroga kdaj predlagali, naj donira 

sredstva MOLu? 

 

 Kdaj boste na sejo MS predložili dopolnjen osnutek OPPN Tovil? 
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